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Der var en  

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 9. juni 2021 kl. 19     
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Christian Frantzen 

Charlotte F. Klitgaard 

Cecilia L. Fava 

Marianne Deveny 

Per Holde 

Marlene Munk 

Kasper Guldbæk 

 

Elevrepræsentanter 

Emma Rungstrøm - afbud 

Noah Svensson 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

 

Randi B. Petersen 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Nina G. Faxe 

Jeff B. Christensen 

 

 

 

 

 

 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

Sag nr. 2  Opfølgning fra sidste møde 

 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Der har siden sidste møde har der været afholdt et elevrådsmøde. Dagsorden 

handlede om eleverne faktisk oplevede mobning, det andet var hvordan skolen 

får ændret sit ry. 

Eleverne oplevede faktisk ikke at der var mobning på skolen, men at der var 

en hård tone mellem eleverne i klasserne. Elevrådet havde en god dialog 

omkring hvordan vi sælger skolen bedre. En af tingene var at skrive de ting op 

som var godt på skolen. Det blev gjort og den blev også delt på Facebook.  
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 Dagsorden 
Sag nr. 4  Orientering om skolen her og nu, herunder økonomi og 

ansættelser/afskedigelser 

Siden sidste møde har vi ansat to lærere, en til de praksismusiske fag til 

mellemtrin og 7.årg. En til naturfagene og matematik i de to klasser vi 

mangler i overbygningen. Dette betyder at alle stillinger er besat. 

Vi er ikke helt færdig m 

Jeff gennemgik budgettet, efter at vi har fået overført overskuddet fra sidste 

år. Kan vi investere i mere legeplads til eleverne, nye pc’er til medarbejderne, 

tavler i alle klasser og faglokaler. Så samlet set har vi en sund økonomi. 

 

Sag nr. 5  Mobning og retorik 

Der var en god dialog omkring hvordan vi på skolen får mindre mobning og et 

pænere sprog. 

Der blev mest snakket omkring sproget og tonen, blandt eleverne fra de små 

til de store og fra de stor til de små. Kunne være et tema for vores fælles 

anderledes uge. 

Det var snak om hvordan vi fik eleverne inddraget i processen. Elevrådet ville 

gerne inddrages i processen og evt. en planlægning af tiltag. 

 

Der blev afslutningsvis snakket om hvordan det går med mini sfo i 

klublokalerne. Stor ros til medarbejderne at de får det til at fungere under de 

vilkår der er. Vi håber på at restriktionerne giver os andre muligheder til næste 

år. 

 

Sag nr. 6  Punkter til næste møde 

Nina og Christian laver et udkast til møderne næste skoleår. 

 

Sag nr. 7  Evt. 

Feedback på afholdelsen af sidste skoledag. 

- Det var en fantastisk dag på skolen for eleverne. Der var blandet 

tilbage meldinger fra eleverne. For nogle elever var det en succes og 

andre var det en lang dag.  

 

 


